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Position: (Base in BJ)

招聘职位：(工作地点：北京)
KA & Innovation Barista
创新型饮品技术应用
Report to：汇报对象
National Beverage Application Manager全国饮品应用经理
General Work Summary:职责概述
Support the company and market by providing technical consultation and expertise in beverage and related applications. 
为公司和市场,销售提供技术咨询、饮料鉴定等相关支持。

Pre-requisites:任职要求
· Certified Barista or Bartender from a recognized institution. Award winner in related field an advantage.
权威机构认证的咖啡师或调酒师，在相关领域获得过奖项的优先。
· At least two years of hands-on related experiences in foodservice sector。
两年以上的餐饮业相关实操工作经验。
· Passionate, creative, and sensitive with latest trends in beverage market. 

工作充满激情，富于创意，能敏锐察觉饮料市场的新趋势。
· Hardworking, presentable with good mass presentation and communication skill.

工作勤奋，优秀的当众演示和沟通技巧。
· Able to travel intensively under short notice.
能接受临时通知出差。
Main Responsibilities:主要职责
	· Provide technical supports to the company and the market by servicing, training and presenting solutions in wide range of beverage applications.
为公司在饮料行业方面提供技术支持，培训和解决方案
· Present and sell directly or together with sales team to designated beverage market and ensure set objectives are met or exceeded. 
直接向指定的饮料市场进行展示和销售，或与销售团队合作进行，确保达到或超过设定的目标
· Perform mass presentations, trainings, demonstrations and such activities to target audiences set by the company. 

面对公司设定的目标受众进行大量的演讲、培训、示范等活动
· Constantly create and develop new ideas, concepts and application methodologies in hot and cold, soft and hard beverage products.

在冷、热、软、硬各类饮料产品上，不断地创造和开发新的想法、概念和应用方法。
· Constantly collect, analysis and report market information, feedback, and intelligence. 

不断地收集、分析和报告市场消息、反馈等信息。


